

Møde i afdelingsbestyrelsen onsdag d. 05-08-2020 kl. 19 i gildesalen.  
Deltagere: Anita, Hans Henrik, Nasir, Laila, John og Jonna.

## Referat.

1. **næste møde:** onsdag d. 16-09-2020 kl. 19.
2. **siden sidst:** gildesal og gæsteværelse kan igen udlejes, men med restriktioner. ( se opslag ).  
Der gennemføres en rensning af rørene ( ventilationsanlæg ) i løbet af efteråret.  
Der er konstateret svamp ( rådkader ) i hegnet omkring terrasserne. Torben Brandi (driftchef ) er orienteret.
3. **indkøb af kopimaskine:** aflyst.
4. **rengøring af tørrerum,lås på vinduer og termostater:** vi har siden januar betalt 0,06 % af vores husleje til rengøring af tørrerum.  
Der er monteret børnesikringer på vinduerne i tørrerum, på grund af fugt skal de kunne åbnes en smule.  
Vinduerne i vaskerummene må ikke låses, da det er en flugtvej.  
Stefan undersøger, hvordan vi kan låse termostaterne.
5. **gul maling:** den gule maling foran nedgangene bliver opfrisket og kanten hele vejen fra start carport til sti mellem blokkene bliver malet gul.
6. **inddrage græsareal til parkering:** forslaget indsendes til beboermødet.
7. **hensynsfuld kørsel:** der opfordres til hensynsfuld kørsel ind over parkeringspladsen, også ved blok 23. Vi har mange mindre børn herude. Som beboer, er vi ansvarlige for, at gæster kører hensynsfuld og parkerer hensigtsmæssigt.
8. **Q-PARK:** forslaget indsendes til beboermødet.
9. **græsslåning:** forslag om mindre græsslåning og såning af vilde blomster( vild med vilje )på de skrå arealer. Indsendes til beboermødet.
10. **bord-bænkesæt:** bord-bænkesæt ovenfor pavilloner, flyttes ned på fliserne foran, da det ikke benyttes på nuværende placering og græsset ikke kan slås.
11. **rengøring af tag over vindfang:** vi forsøger at få en rengøringsdag i løbet af efteråret.
12. **fremtidsplanlægning:** punktet udgik.

06-08-2020

Jonna Petersen.